



## PROTOKOLL FR 01/2020

Datum: 2020-01-20

Plats: Telefonmöte

Närvarande: \* Håkan Olsson HO, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Mats-Ove Bergström MOB, Ledamot  
\* Bengt Johansson BJ, Ledamot  
Madelaine Lundin ML, Adjungerad

Ej närvarande: Daniel Nyman DN, Förbundsstyrelsen

- 
- § 01 Mötets öppnande
  - § 02 Föregående mötesprotokoll
  - § 03 Fastställande av mötets dagordning
  - § 04 Ekonomi
  - § 05 Dispenser
  - § 06 Uppklassning/utbildning
  - § 07 Rapporter/skrivelser
  - § 08 Tävlingsbesök/Möten
  - § 09 Nästa möte
  - § 10 Mötets avslutande
- 

### § 01 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet.

### § 02 Föregående mötesprotokoll

§ 93 E/ Samuel Nilsen Umeå AK övertar Anton Mattssons förarutbildarstämpel.  
§ 94 A/ Vi måste publicera det officiella meddelandet om underskrifter på anbud.

### § 03 Fastställande av mötets dagordning

Vi godkänner dagordningen.

### § 04 Ekonomi

Ingen resultatrapport har inkommit till oss. Vi har skickat in ett nytt budgetäskande för 2020.

### § 05 Dispenser

Vi har inga att ta ställning till.

### § 06 Uppklassning/utbildning

A/ Skrivelse från Småland BF angående funktionärsutbildare till kurs 7-8/3.

Beslut: Vi godkänner ansökan om funktionärsutbildare, med en förändring. BJ besvarar skrivelsen.

B/ Södermanland/Västmanlands BF vill att Stefan Lundqvist, Fagersta MK ska bli förarutbildare.

Beslut: Vi beviljar, han får förarutbildarstämpel nr 65. ML besvarar.

C/ Södermanland/Västmanlands BF vill att Rikard Eriksson, Kolsva MS ska bli förarutbildare.

---

Beslut: Vi beviljar, han får förarutbildarstämpel nr 64. ML besvarar.  
D/ Östergötlands BF vill ta bort vagnboksutfärdare 610.  
Beslut: Vi väljer att plocka bort utfärdare 610. ML besvarar.  
E/ Östergötlands BF vill ta bort vagnboksutfärdare 618.  
Beslut: Vi väljer att plocka bort utfärdare 618. ML besvarar.

**§ 07 Rapporter/skrivelser**

A/ BJ och ML ska ha en arbetsdag 26/1 för att få till TK Sprint regler 2020.  
B/ Skrivelse från Laila Jönsson. HO kontaktar JK för eventuell hjälp med ett utlåtande.  
C/ Upplägg för SGA träffen 21–22/3 diskuterades. Träffen är på ett nytt ställe: Scandic Infra City i Upplands Väsby.  
D/ MOB påbörjar verksamhetsberättelsen som ska lämnas in.  
E/ MOB har pratat med Jörgen Ekwall på kansliet om Elmia 2020. Vi funderar på vilket upplägg vi vill köra på i år.

**§ 08 Tävlingsbesök/möten**

-

**§ 09 Nästa möte**

Ordföranden kallar vid behov.

**§ 10 Mötets avslutande**

---

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Madelaine Lundin*

---

*Håkan Olsson*